
特点美食

•  长桌宴
•  酸汤鱼
•  烤鸭小吃

联络方式 : 价格  : 出发日期  :

优美贵州之旅  7
6

天

晚

行程特点

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代        * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    * 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

•   提升一晚入住温泉酒店

•   贵州省最大的黄果树瀑布

•   高铁往返贵州和云南昆明

•   大型歌舞晚会 - 多彩贵州风

 

第五天 安顺 - 凯里

早餐后，前往黔灵山公园，是一座综合性的游览公园，建于1957年，位于
贵阳市西北角，因素有“黔南第一山”之称的黔灵山而得名。公园幽静的山
谷里建有动物园，清泉怪石，随处可见，有成群的灵猴和鸟类在此栖息，山
上还保存有第四纪冰川期遗迹。接着，游览弘福寺，坐落于贵阳黔灵山上
，始建于1672年，是贵阳有名的佛教寺院。弘福寺内有摩岩石刻、徐霞客
游过的古佛洞、历代长老塔林等古代遗迹，而寺庙本身素以祈福灵验著称，
因此香火十分旺盛。 随后，前往甲秀楼--凯里非物质文化遗产博物馆是贵
阳的标志性建筑，风景优美，特别是晚上的夜景如霓虹闪耀。
酒店：柏雅酒店或同级4星

第一天 吉隆坡 - 昆明  

抵达昆明长水国际机场后，送往酒店休息.
酒店： 徽商大酒店或同级5星

第二天 昆明      关岭 - 兴义 

早餐后，搭乘动车前往关岭，然后游览美丽的人造湖-万峰湖（含船游）是
国家重点水电工程天生桥高坝电站建成蓄水后形成的人工湖，因被万峰环绕
而得名。湖内有上千座全岛、半岛，还有大量的水产养殖网，沿岸则遍布着
许多少数民族山寨。接着，游览贵州民族婚俗博物馆是中國唯一的少數民族
婚俗博物館，原是貴州大軍閥劉顯世的房子。这博物馆展現了貴州豐富多彩
的傳統民族文化和歷史并展出381 件有关文物。而后， 前往游览刘氏庄园
位于贵州省兴义市城南的下五屯的街道。由中西合璧的大小13座四合院组成
，始建于清嘉庆年间，咸丰同治时期初具规模，是中国占地面积最大的“屯
堡”式建筑群。刘氏庄园宏伟壮观，至今主体建筑基本保持原貌，现存忠义
祠、花厅、书斋、刘显潜居室、家庙、校场坝，部分城垣、炮楼及法式建筑
各一栋。接着， 前往东峰林位于贵州兴义市东南部，属典型的喀斯特盆谷峰
林地貌，有独特的峰林峰丛和地下溶洞，以巍峨的喀斯特峰丛为特征，气势
宏大壮阔，山峰密集奇特，造型和谐完美，明河暗流沟壑纵横，溶洞峰林此
起彼伏，有着鬼斧神工人间仙境的韵味。
酒店：黔山酒店或同级4星

早餐-酒店 / 午餐-风味美食 / 晚餐-酒店

早/午餐 - 机上简餐 / 晚餐-酒店

第三天 兴义

早餐后，集合前往马岭河峡谷位于兴义市东北4公里处，峡谷内的瀑布非常
多，上百条形态各异的瀑布构成了闻名遐迩的马岭河瀑布群。由于两岸峭崖
对峙被称为地球上最美丽的伤疤，景色壮美，河谷幽深。接着，游览天星画
廊，它是峡谷景区精华核心部分以规模宏大的瀑布群和岩页壁挂形成主要景
观特色，堪称一绝。天星画廊共有56条瀑布如万马咆哮瀑、珍珠瀑、面纱瀑
、间歇五叠瀑、捞月瀑、洗心瀑、路帘瀑、飞厅瀑等，令人惬意。随后到位
于马岭河峡谷出口处的马岭河奇石馆，馆中的贵州龙化石、海百合化石及各
种古生物化石，能感受到地球沧桑历史的厚重。接着，返回酒店休息享用晚
餐。 
酒店：黔山酒店或同级4星

早餐-酒店 / 午餐-风味美食 / 晚餐-酒店

第四天 兴义 - 安顺

享用丰盛的早餐后，前往游览号称亚洲第一大的瀑布-黄果树瀑布布景区（
已含景区环保车+单程扶梯），瀑布高度为77.8米，其中主瀑高67米。游览
路线黄果树景区还包含了三大景点：银坠链瀑布、天星桥景区、陡坡塘瀑
布。不仅如此， 黄果树瀑布的水帘洞就是当年86 版电戏剧《西游记》的取
景地，顺便可以寻觅那些《西游记》中似曾相识的场景，回味经典。
酒店：梧桐温泉酒店或同级4星

早餐-酒店 / 午餐-风味美食 / 晚餐-酒店

早餐-酒店 / 午餐-风味美食 / 晚餐-酒店

第六天 凯里 - 西江 - 贵阳

早餐后，游览江西千户苗寨（含电瓶车+定时歌舞表演），是目前中国乃至
全世界最大的苗族聚居村寨。寨子是由十余个依山而建的自然村寨相连而成
，尽头是一片田园风光，整齐的梯田，风景十分震撼。 不仅如此，寨子里
还出售琳琅满目的苗族特色商品，比如最有看头的属苗族银饰不但工艺精湛
还价钱相宜。晚上还有机会欣赏大型歌舞晚会，感受多彩贵州风.
酒店：嘉禾天豪酒店或同级5星

早餐-酒店 / 午餐-风味美食 / 晚餐-酒店

第七天 贵阳      昆明 - 吉隆坡

早餐后，乘搭高铁前往昆明游览著名的旅游景点，如：滇池，湿地公园和
官渡古镇。接着，送往机场乘搭客机返家园。 

早餐-酒店 / 午餐-风味美食

保证自费：
万峰林（含电瓶车+）+八卦田+神龙洞 + 小车湿河公园 RM 300 

千户苗寨千户苗寨

官渡古镇官渡古镇甲秀楼甲秀楼刘氏庄园刘氏庄园

Local Hotel
4 5+

•  兴义风味
•  苗家风味
•  农家风味

全 程 无 购 物  







WONDERFUL GUIZHOU 7
6

D

N

Highlights :

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

Contact : Price : Departure Date :

•  Upgrade 1 night to stay in spring hotel 

•  Huang guo shu water falls 

•  High speed rail from Kunming to Guizhou

•  Chinese opera show – 

    Amazing guizhou show 

KUALA LUMPUR - KUNMING B / L / DDay 1

Upon arrival at Kunming Changshui International Airport, transfer to the 
hotel. 
Hotel : Huishang international hotel or same similiar 4star 

KUNMING         GUANLING - XINGYI B / L / DDay 2

After breakfast, visit to Wan Feng Lake, it is an artificial lake formed by 
the Tian Shui Bridge High Dam Power Station after the completion of the 
national key hydropower project. Afterwards, visit to Guizhou Minzu 
Hunsu Museum which is located in Liu’s Manor, Xingyi, Guizhou. It was 
built in October 1989 and is the only ethnic minority wedding customs 
museum in China. The pavilion consists of six sections, exhibiting 381 
pieces of cultural relics, and 681 collections of teas, love tokens, wedding 
supplies, wedding dresses, bridal facilities, and maternity equipment. 
Then, visit to Liu’s Manor consists of 13 large and small courtyards of the 
Chinese and Western styles. Continue visit to Dong Feng Forest, the 
scenic area is about 70 square kilometres and is an important member of 
the ‘Xingyi National Geological Park of the People’s Republic of China’. It 
has unique peaks and underground caves. It is characterized by karst 
peaks and ridges. 
Hotel : Shida Qian Shan Holiday village hotel or same similiar 4star 

XINGYI B / L / DDay 3

After breakfast, visit to Maling River Canyon, known as the “Most Beauti-
ful Scar of the Earth”, the 75-kilometer long canyon offers magnificent 
views of its narrow rift, deep caves, impressive waterfalls and shaped 
calcium sediments on both faces of the steep cliffs. Then, visit to Tian 
Xing Gallery, offering fabulous views of the more than 20 waterfalls 
stretching across 1.7 kilometres. Continue to visit Maling Wonder 
Stones Museum, has many variety types of sources for wonder stone. 
Hotel : Shida Qian Shan Holiday village hote or same similiar 4star 

XINGYI - ANSHUN B / L / DDay 4

After breakfast, visit to one of the most famous waterfall in the world – 
Huangguoshu Waterfall, there are six viewing platforms in the scenic 
area which can be viewed from the top, bottom, front, back, left and right 
directions. In addition, the scenic spots such as Shuilian Cave is the 
location of the 86th edition of the TV series “Journey to the West”. The 
Huangguoshu Waterfall is not just a waterfall, but a large scenic spot, 
including the Steep Slope Pond Waterfall, Silver Chain Waterfall and 
the Tianxing Bridge Scenic Spot. 
Hotel : Wutong hotspring hotel  or same similiar 4star 

After breakfast, visit to Qianlingshan Park, it was built 1975 and located 
in the northeast of Guiyang’s main city. It is a small urban park in China. 
The park has dense forest and beautiful scenery, Next, proceed to 
Hongfu Temple. This temple was built as a monastery in the early Qing 
Dynasty. It known as the “First Mountain in Southern Anhui”. The meaning 
of “Hongfu” is the wish of the Buddha, saving the people and salvation, 
the blessing of all beings, the beginning and the end of the good. Then, 
visit to Jiaxiu Tower which based on a huge stone in Nanming River in 
the south of Guiyang City and was first built in 1597 in Ming Dynasty. 
Ascending the tower, can enjoy a great view of the surrounding city 
scenery. 
Hotel : Bo ya hotel  or same similiar 4star 

Day 5 ANSHUN - KAILI   B / L / D

After breakfast, visit to Xijiang Qianhu Miao Village (included buggy + 
the singing and dancing show), is about 35 kilometres away from Kaili 
City. This village is being the largest gathering place of the Miao in China 
and even the world, about ten natural Miao ethnic villages exist in Xijiang 
Town and the Miao culture is best preserved in this area. In Xijiang Qianhu 
Miao Village, layer upon layer of closely connected wooden-stilted houses 
are built along the contour of the hill with the Baishui River passing 
through the bottom of the mountain. Furthermore, can see the original 
lifestyle of Miao nationality and absorb the authentic local life. And also at 
night can enjoy the performance of Miao people on the square. 
Hotel : Jia he tian hao hotel  or same similiar 5 star 

Day 6 KAILI - XI JIANG - GUIYANG B / L / D

After breakfast, take the high-speed train to Kunming to visit famous 
tourist attractions such as Dianchi Lake, Wetland Park and Guandu 
Ancient Town. Then, transfer to airport for your departure flight return to 
Kuala Lumpur

Day 7 GUIYANG         KUNMING - KUALA LUMPUR B / L

Compulsory Optional： 
Wan feng lin（include buggy car） 
+ BA GUA field 
+ Dragon Cave 
+ Wet River Park RM 300 

Meal Highlights :

•  Long Banquet 

•  Sour Soup Fish 

•  Roasted Duck

Xijiang Qianhu Miao VillageXijiang Qianhu Miao Village

Guandu Ancient TownGuandu Ancient TownJiaxiu TowerJiaxiu Tower Liu’s Manor  Liu’s Manor 

Local Hotel
4 5+

•  Yi Xing Cuisine

•  Miao Cuisine 

•  Farm Style Cuisine 

NO SHOPPING TOUR






